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Interpelacra

W sprawie zamontowania spowalniacza ruchu prry ulicy Lotniczej

Szanowny Panle Prerydencle,

W imieniu miesrkadc6w criedla Poludnie zamleszkujqcych ulicq Lotniq,e we Wfoctawku proszq o
zamontowanie spowalniacza ruchu, Prry wymienionej ulicy mleszka wiele rodzin z dziedmi,
wystepuje tam problem z drogowymi ,,piratami," kt6rry pomlmo, ie jest to kr6tka ulica osiagajq
duie prqdko5ci co powoduje zagroienie dla mieszkafc6w ulicy. Kierowcy jad4y ulicq Wiejskq
skracaia sobie dojazd prrez ulicq Lotnicza do ulicy Kapitulnej.

Z uwagi na pouryisry problem wnloskujq o podjqcle dziafaf w celu rivyeliminowaniu
niebezpieczef stwa i zahEtelowanie progu zwalniailcego.
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